
 

 

Protokół Nr XII/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 29 października 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
35 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 14 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Aleksandra Mikołajczyk – młodszy referent w Urzędzie Gminy 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XII Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 2 i 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 



7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Ocena stanu realizacji budżetu Gminy Wierzchowo za I półrocze 2015 roku. 

10.Informacja z realizacji wspólnego projektu z Powiatem Drawskim pn. Przebudowa dróg 

powiatowych nr 1994Z, 1996Z, 1991Z na odcinku o długości 12,2 km – Etap II. 

11. Informacja z realizacji zadań wprowadzonych do budżetu Gminy Wierzchowo na rok 

2015 w ramach funduszu sołeckiego. 

12. Podjęcie uchwał: 

a. W sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wierzchowo – druk nr 66; 

b. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok – druk 

nr 67; 

c. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2016 

rok– druk nr 68; 

d. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 69. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XI Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 września 2015 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 

1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XI sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XI sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

 

 

 



Ad. 4 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 8/2015 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 8/2015 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 6/2015 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 8/2015 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelację złożył 

Radny Maciej Słomka: 

 

„Obecnie w Zespole Szkół w Świerczynie prowadzona jest termomodernizacja budynku 

szkoły. W szczególnie złym stanie technicznym znajduje się sala gimnastyczna. Wcześniejsze 



działania wykonawcy, tj. ocieplenie stropodachu doprowadziły do powstania licznych miejsc 

przecieków. Kapiąca woda z sufitu powoduje niszczenie parkietu w sali gimnastycznej. 

Pomimo, iż w ubiegłym miesiącu zgłosiłem ten problem, w dalszym ciągu inwestor nie podjął 

prac w tym zakresie. 

Wobec powyższego zwracam się do Pana Wójta o pilną interwencję w tej sprawie.” 

Na sesji Radny Maciej Słomka, nawiązując do powyższej interpelacji, poprosił Wójta o 

zwrócenie uwagi wykonawcy na powstałe i nadal istniejące usterki, bo w przeciwnym razie 

gminę czeka remont. 

 

Na sesji interpelację ustną złożyła Radna Genowefa Rosochowata: 

 

„Interpelację kieruję do Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie. Proszę 

o wstawienie szyby w wiacie przystankowej PKS w Żabinie.” 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 7 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

Ad. 8 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

 

Przerwa: godz. 10
45

 – 11
00 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9  

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że pisemną informację 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wierzchowo w pierwszym półroczu 2015r. radni 

otrzymali w ustawowym terminie.  

Informacja pisemna o przebiegu wykonania budżetu stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Na sesji Wójt Gminy Jan Szewczyk przedstawił realizację budżetu pod względem 

rzeczowym. Omówił zakres termomodernizacji oraz przebudowę drogi powiatowej w 

Wierzchowie i Żabinie. 

Wójt powiedział, że jest zadowolony z realizacji budżetu za pierwsze półrocze 2015r., 

realizacja jego przebiega zgodnie z ustalonymi priorytetami. Podziękował wszystkim, którzy 

realizują ten budżet.  

 

Wójt odniósł się do interpelacji Radnego Macieja Słomki, który zgłosił zły stan techniczny 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Świerczynie. Zdaniem Wójta, do sprawy sali należy 

podchodzić ze zrozumieniem, ponieważ sala była zawilgocona jeszcze przed 

termomodernizacją budynku szkoły. Za zabezpieczenie dachu w czasie remontu 

odpowiedzialny jest wykonawca. W Wierzchowie podczas termomodernizacji szkół udało się 

wiele problemów wyeliminować. Być może sytuacja i problemy w Świerczynie nałożyły się 

w związku z chorobą konkretnej osoby odpowiedzialnej za wykonanie prac 

termomodernizacyjnych. 



Wójt zobowiązał się do osobistego zaangażowania, w związku ze zgłaszanymi ciągle 

uwagami, będzie rozmawiać z wykonawcą. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz dziękując Wójtowi za współpracą 

uznał, że wiele znaczących zadań udało się zrealizować.  

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu. 

Wszystkie Komisje stałe Rady Gminy: 

1) Komisja Rewizyjna, 

2) Komisja Rolnictwa, 

3) Komisja Kultury, 

4) Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowały informację o przebiegu wykonania budżetu w pierwszym półroczu 

2015r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść uchwały nr 

XCIV.337.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

przebiegu wykonania budżetu i wieloletniej prognozy finansowej w pierwszym półroczu 

2015r. – opinia pozytywna - załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1) Radny Ryszard Borowicz poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów, która 

odbyła posiedzenie wyjazdowe do szkół w sprawie stanu zaawansowania prac 

termomodernizacyjnych była jakby zobowiązana spisać usterki, po to Komisja 

pojechała, by problemy eliminować na bieżąco. 

2) Radny Maciej Słomka powiedział, że chodzi o nasze wspólne dobro, to nie są 

roszczenia tylko, domagamy się tego, co być powinno, szkoła w Świerczynie została 

sama sobie, dbajmy o to za co płacimy. 

 

Na powyższe Wójt odpowiedział, że  dyrektorzy szkół są współpracującymi z wykonawcą, a 

nie z radnymi i namawia Dyrektorkę Zespołu Szkół w Świerczynie do współpracy z 

wykonawcą, który jest zarządzającym. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie Beata Wrzosek-Majewska poinformowała, że usterki 

zgłasza na bieżąco zgodnie z ustaleniami z pracownikiem Urzędu Gminy Jarosławem 

Leszkiewiczem. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 9 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Gmina Wierzchowo przystąpiła wraz z Powiatem Drawskim do realizacji przebudowy dróg 

powiatowych nr 1994Z,1996Z,1991Z o długości 12,2 km-Etap II obejście kościoła w 

miejscowości Wierzchowo. Koszt, jaki pokrywa Gmina Wierzchowo z racji udzielenia 

Powiatowi Drawskiemu pomocy finansowej na realizację w/w inwestycji wynosi - 1 075 

823,96 zł, a całkowity koszt inwestycji wynosi – 4 428 583,85. 

Zakres robót obejmuje: przebudowę nawierzchni jezdni dróg wraz z przyległymi poboczami i 

chodnikami, budowę zatok autobusowych, skrzyżowań oraz udrożnienie rowów i przepustów, 



przebudowę oraz budowę zjazdów oraz remont istniejącej kanalizacji deszczowej (odcinek: 

rondo Wierzchowo-Żabin, odcinek: obejście kościoła). 

Termin wykonania prac został określony do 31 października 2015 roku. W dniu 06 

października 2015 roku odbył się przegląd stanu budowy, a stwierdzone podczas przeglądu 

usterki ustalono usunąć do 20 października 2015 roku. 

 

Obecny na posiedzeniu sesji Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim 

Zbigniew Kot poinformował, że zrealizowano Etap II omawianego odcinka drogi. W związku 

z tym, że Etap II realizował inny wykonawca było mniej problemów. Odcinek, który 

oddajemy w tym roku jest wykonany poprawnie, roszczenia mieszkańców zostały 

uwzględnione, dodatkowe dojazdy uwzględnione. 

Kontrakt na przebudowę  omawianego odcinka drogi wstępnie wyliczony był na 5 600 000,00 

zł. Po przetargu – 4 428 583,85 zł. W trakcie realizacji zadania okazało się, że część zakresu 

prac projektant policzył podwójnie np. obejście kościoła w Wierzchowie, w związku z tym 

powstała oszczędność, brutto – 650 tys. zł. 

W związku z powyższym Dyrektor ZDP w Drawsku Pomorskim wystąpił do Wojewody o 

zgodę na przedłużenie przebudowy odcinka do torów kolejowych w kierunku wsi Nowe 

Laski, na co Wojewoda nie wyraził zgody w związku z odstąpieniem Gminy Wierzchowo w 

chwili obecnej od przebudowy drogi w ramach Etapu III. W takiej sytuacji środki powstałe w 

wyniku oszczędności wracają do Wojewody, Powiatu i Gminy. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poinformował, że Rada Gminy mając na względzie 

nadrzędny interes dobra Gminy, jakim jest kanalizacja pozostałej części gminy: Świerczyny, 

Sośnicy, Otrzepu i Będlina postanowiła odstąpić od przebudowy drogi powiatowej Żabin – 

Nowe Laski - Etap-III. 

 

Radna Genowefa Rosochowata podziękowała Radnym i wykonawcy za przebudowany 

odcinek drogi informując jednocześnie, że Dyrektor ZDP Z.Kot ustosunkowywał się do 

wszystkich uwag. 

Radna zapytała Dyrektora, czy będzie remont drogi tzw. wewnętrznej w Żabinie. 

Dyrektor Z.Kot odpowiedział, że do Zarządu Powiatu będzie należało wskazanie, które drogi 

będą robione. 

 

Radny Ryszard Borowicz poprosił o informowanie mieszkańców o przeglądach dróg, zapytał 

również o oznakowanie miejscowości Króle i przebudowę drogi na odcinku Będlino-Sośnica. 

Dyrektor Zbigniew Kot odpowiedział, że odbiór drogi w Żabinie odbędzie się 03 listopada br. 

Są zakupione tablice miejscowości, ale trudno powiedzieć, czy wśród nich znajduje się tablica 

z nazwą miejscowości Króle. Priorytetem jest wykonanie dokumentacji zmierzającej do 

przeprowadzenia remontu kapitalnego drogi 1994 na przedmiotowym odcinku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz, będąc wyrazicielem wszystkich 

podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych Zbigniewowi Kotowi za wykonaną 

inwestycję, która będzie służyć nie tylko mieszkańcom naszej gminy i która wpłynęła 

znacząco na poprawę estetyki, jak i bezpieczeństwo przejeżdżających oraz pieszych. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zapytał Dyrektora, jaka jest szansa na remont 

odcinka chodnika w Świerczynie. 

Dyrektor Zbigniew Kot odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie posiada kostki polbrukowej 

ani płytek, ponieważ odzyskany polbruk z przebudowy chodników w Wierzchowie został 

przekazany Wójtowi. Z tego, gdzie i kto wywoził kostkę polbrukową z Żabina ma się 

rozliczyć kierownik budowy i takiej informacji oczekuje od kierownika budowy. 



Wójt wyjaśnił, że z Żabina do Sośnicy był wywożony polbruk, którym zbudowany był 

chodnik po budowie kanalizacji w Żabinie i był on własnością gminy. 

Przewodniczący A.Kaczorkiewicz raz jeszcze zwrócił się z prośbą do Dyrektora Kota o 

informację wyjaśniającą sprawę wywiezionego polbruku i wyremontowanie odcinka 

chodnika w Świerczynie. 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 10 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 
 

Informację z realizacji zadań wprowadzonych do budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2015 w 

ramach funduszu sołeckiego przedstawił Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 11 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

 

Przerwa: godz. 12
40

 – 12
55 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

15 radnych i przystąpił do realizacji punktu 12. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XII/66/2015 w sprawie wyrażenia zgody n obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu, 

 

2) Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poinformował, że wszyscy Radni przed 

sesją otrzymali treść autopoprawki Wójta do następujących projektów uchwał: 

 

1. uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2016 rok, polegającej na zmianie: 

a) treści § 1 pkt 1 lit. c, który otrzymuje brzmienie: 

„c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 

0,30 zł od m
2
 powierzchni”, 

b) treści § 4, który otrzymuje brzmienie: 

„§4. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku.” 

2. uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2016 rok polegającej na zmianie treści § 5, który otrzymuje 

brzmienie: 

„§ 5. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku.” 



Pierwsza autopoprawka dotyczy podniesienia stawki podatku od 

nieruchomości od gruntów pozostałych o kwotę 0,05 zł w stosunku do stawki 

obowiązującej w roku bieżącym, tj. 0,25 zł. 

Druga autopoprawka jest wynikiem zmian w ustawie o podatkach i opłatach 

lokalnych, jakie wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2016 roku. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 6 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 9 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XII/67/2015 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2016 rok – która stanowi załącznik nr 13 do nin. 

protokołu, 

 

3) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XII/68/2015 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2016 rok – która stanowi załącznik nr 

14 do nin. protokołu, 

 

4) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XII/69/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na 2015 rok – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 13. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

 

Radna Genowefa Rosochowata poinformowała, że pomimo, iż nie ma odpowiedzi na 

interpelację z dnia 30 września br. w sprawie przeniesienia skrzynek pocztowych przy bloku 

Nr 57 w Żabinie Poczta Polska S.A. Region Sieci w Szczecinie dokonała przeniesienia 

skrzynek i tym samym zrealizowała interpelację. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

Ad. 14 

Rada Gminy Wierzchowo po zapoznaniu się z zainicjowanymi przez Zarząd Celowego 

Związku Gmin R-XXI pracami nad zmianami statutu CZG R-XXI, których celem jest 

kompleksowe przejęcie przez Związek zadań publicznych związanych z utrzymaniem 

czystości i porządku we wszystkich gminach Związku oraz dostosowanie obecnych zapisów 

Statutu do aktualnych uwarunkowań organizacyjno-prawnych uważa, że określenie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 



właścicieli nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji odbywało się w formie 

papierowej a nie tylko za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Rada Gminy Wierzchowo nie wyraziła innych uwag do projektu zmian do Statutu. 

 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 14 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 15. 

Ad. 15 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
35

 zamknął obrady XII sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. A.Mikołajczyk…………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


